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SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 24. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 
održane u srijedu, 15. travnja 2020. godine, 

u razdoblju od 17,00 sati do 19,00 sati 
 

(sjednica se održava sudjelovanjem i izjašnjavanjem vijećnika putem elektroničke pošte) 
 
 
Sukladno Uputi za postupanje Ministra uprave Republike Hrvatske KLASA:023-01/20-01/114, 
URBROJ:515-05-02-01/1-20-1 od 13. ožujka 2020. godine, a radi donošenja odluka vezanih uz 
ublažavanje posljedica za gospodarstvo i građane prouzročenih pojavom i širenjem virusa 
CODIV-19, Tiziano Sošić, predsjednik Gradskog vijeća sazvao je 24. sjednicu Gradskog vijeća 
Grada Pule, koja se održava sudjelovanjem i izjašnjavanjem vijećnika o pojedinim prijedlozima 
akata putem elektroničke pošte. Način rada te rokovi dostave i izjašnjavanja vijećnika za 24. 
sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule prethodno su dogovoreni sa predsjednicima Klubova 
vijećnika SDP-HSU i HDZ te vijećnicom Gordanom Čakić. 
 
 
Uvidom u dostavljene obrasce za sudjelovanje i glasanje vijećnika, predsjednik Gradskog vijeća 
Tiziano Sošić utvrđuje da je 24 vijećnika potvrdilo primitak poziva i prijedloga dnevnog reda s 
materijalima pa u radu na 24. sjednici Gradskog vijeća prisustvuje 24  vijećnika, dok je vijećnik 
Radenko Ognjenović opravdao izostanak te da je donošenje odluka Gradskog vijeća 
pravovaljano. 

Utvrđuje se da su obrasce za sudjelovanje i glasanje na sjednici, na porti Komunalne palače (uz 
preslik osobne iskaznice), predali: 

 
1. Tiziano Sošić 
2. Gordana Ferenčić 
3. Dunja Račić 

Na adresu elektroničke pošte eva.barbir@pula.hr zaprimljeni su obrasci vijećnika: 
4. Valter Boljunčić 
5. Elena Gattoni-Stepanov 
6. Ivan Nekić 
7. Diana Kukić Dasko  
8. Ardemio Zimolo 
9. Massimo Brajuha 
10. Bruna Jovanović 
11. Jadranka Černjul 
12. Kristina Rabar 
13. Sladjana Radošević 
14. Redžep Raimović 
15. Mauricio Licul 
16. Danijel Ferić 
17. Roberto Fabris 
18. Sanja Radolović 
19. Siniša Gordić 
20. Igor Belas 
21. Mirko Jurkić 
22. Ivona Gudelj 
23. Petar Ćurić 
24. Gordana Čakić 
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OSTALI PRISUTNI: 
Boris Miletić, gradonačelnik Grada Pula-Pola 
Aleksandar Matić, pročelnik Ureda Grada 
Eva Barbir, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća, Ured Grada 
Sandra Licardo, administrativni referent za poslove Gradskog vijeća-Ured Grada 
 
UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
Poziv i materijali za predložene točke dnevnog reda dostavljeni su vijećnicima dana 14.04.2020. 
godine, elektronskim putem na vijećnički tablet, zajedno uz Obrazac za sudjelovanje i glasanje na 
24. sjednici Gradskog vijeća.  

Prijedlozi akata i materijali za 24. sjednicu Gradskog vijeća dostupni su na web stranici Grada 
Pula-Pola. 

Poziv za 24. sjednicu Gradskog vijeća uz predložene točke sadrži detaljno obrazloženje o načinu 
sudjelovanja i izjašnjavanja vijećnika na navedenoj sjednici. 
 
Utvrđuje se da je način sazivanja 24. sjednice, kao i sadržaj odluke o kojoj će se raspravljati te 
datum održavanja sjednice suglasno dogovoren sa predsjednicima svih klubova vijećnika u 
Gradskom vijeću i s vijećnicom Gordanom Čakić (Živi zid), od kojih je predsjednik Vijeća dobio 
suglasnost za održavanje sjednice na dogovoren način. Također je dogovoreno da će predsjednici 
Klubova vijećnika obavijestiti svoje vijećnike o svemu navedenom.  

Utvrđeno je da će se sjednica održati sudjelovanjem i izjašnjavanjem vijećnika o prijedlozima 
akata putem elektroničke pošte. Predsjednik obrazlaže da je uz poziv i materijale za predložene 
točke dostavljen vijećnicima Obrazac za sudjelovanje i glasanje na 24. sjednici Gradskog vijeća 
Grada Pula-Pola (u daljnjem tekstu: Obrazac za sudjelovanje i glasanje) u kojem su navedene 
točke dnevnog reda te ispod svake pojedine točke se nalazi podtočka „Rasprava:“ pa u 
navedenom dijelu vijećnik, koji želi sudjelovati u raspravi, može dati svoje očitovanje, koje će 
potom ući u zapisnik ove sjednice. Time je u ovim izvanrednim okolnostima osigurana svakom 
vijećniku mogućnost da sudjeluje u raspravi i da se njegovo očitovanje unese u zapisnik.   

Nakon toga, slijedi podtočka „Glasanje: ZA / PROTIV / SUZDRŽAN“ pa se vijećnici izjašnjavaju 
na način da željenu opciju napišu i izbrišu neželjene opcije (npr. ako vijećnik želi glasati „ZA“ 
odluku, dovoljno je da izbriše opcije „PROTIV“ i SUZDRŽAN“). Vijećnici  moraju na dnu 
Obrasca upisati svoje ime i prezime. Kada vijećnik popuni cijeli Obrazac potrebno je da svaki 
vijećnik za sebe pošalje popunjeni obrazac, kao prilog (attachment), sa svoje adrese elektroničke 
pošte na adresu elektroničke pošte: eva.barbir@pula.hr najkasnije do završetka sjednice 
Gradskog vijeća 15. travnja 2020. godine u 19,00 sati. Svakom će se vijećniku, po prijemu 
popunjenog obrasca, putem elektroničke pošte potvrditi prijem Obrasca i sudjelovanje na 
sjednici. Iznimno, u slučaju neotklonjivih tehničkih poteškoća vijećnik može popunjeni i 
vlastoručno potpisani Obrazac (uz preslik osobne iskaznice) ostaviti na porti Komunalne palače, 
Pula, Forum 1, tijekom trajanja 24. sjednice Gradskog vijeća, odnosno u razdoblju od 17,00 sati 
do 19,00 sati. 
 
Utvrđuje se da je vijećnicima na tablet prethodno na znanje dostavljeno dana  01.04.2020. godine  
-  Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Pule za mjesec ožujak 
2020. godine. 

Slijedom navedenog, uvidom u Obrasce za sudjelovanje i glasanje Predsjednik Gradskog vijeća 
Tiziano Sošić,  utvrđuje da je  
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VIJEĆE jednoglasno, sa 24 glasa “ZA” i bez glasova “PROTIV” usvojilo predloženi 

dnevni red 24. sjednice Gradskog vijeća: 
 
 

D N E V N I R E D 
 

1. Usvajanje dnevnog reda 24. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule  
2. Donošenje Odluke o osnivanju, ustrojstvu i djelokrugu zajedničke Koordinacije 

Stožera civilne zaštite na području Grada Pula-Pola, Grada Vodnjan-Dignano i 
Općine Ližnjan-Lisignano, Općine Medulin, Općine Svetvinčenat, Općine Fažana, 
Općine Marčana i Općine Barban 

 
 
Ad. toč.1. - „Usvajanje dnevnog reda 24. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule“ 
        - jednoglasno, bez primjedbi na dnevni red 
 
Ad. toč.2. – „Donošenje Odluke o osnivanju, ustrojstvu i djelokrugu zajedničke Koordinacije 
Stožera civilne zaštite na području Grada Pula-Pola, Grada Vodnjan-Dignano i Općine Ližnjan-
Lisignano, Općine Medulin, Općine Svetvinčenat, Općine Fažana, Općine Marčana i Općine 
Barban“ 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pula-Pola, Boris Miletić 
 
U Obrascima za sudjelovanje i glasanje po točki, vijećnici Danijel Ferić, Siniša Gordić, Mirko 
Jurkić i Petar Ćurić sudjelovali su u raspravi i naveli određene primjedbe: 
 
Danijel Ferić navodi da se u vezi rokova dostave materijala vijećnicima krši Poslovnik Gradskog 
vijeća te kako smatra da je pogrešan pravni osnov za donošenje akta budući je najprije trebalo 
donijeti odluku na gradskom vijeću pa zaključiti sporazum. 

Glasanje D.Ferića:  „ZA“ Odluku pod točkom 2. 
 
Siniša Gordić navodi „s obzirom kako nije moguće iznijeti svoje primjedbe pod točkom usvajanja 
dnevnog reda, iskoristit ću priliku i reći kako se slažem s predloženom Odlukom, ali se ne slažem 
sa načinom sazivanja sjednica Gradskog vijeća i dostavom materijala. Znalo se od 06.04.2020. 
kako će biti potrebno napraviti jednu ovakvu Odluku, ali svejedno se čekalo do 14.04.2020. u 
18:26 sati kako bi se poslao poziv za idući dan, što znači da niti 24 sata nije prošlo od Poziva do 
''sjednice''.  Shvaćam ozbiljnost situacije, ali ovo je postalo smiješno. Kada smo kao klub SDP – 
HSU tražili sazivanje tematske sjednice o Kaštijunu koji ugrožava zdravlje stanovnika Pule i 
okolice, ili kada podnosimo amandmane za bilo što, tada se Poslovnik tumači kako se tumači na 
način da ništa s naše strane ne valja i nije u skladu s Poslovnikom ili se kaže da smo ''imali 5 dana 
vremena za amandmane na proračun''. Sada imamo situaciju u kojoj je očito trebalo 7 – 8 dana da 
se napiše banalna Odluka na 2 stranice s više praznog prostora nego teksta. Očito Poslovnik ne 
služi ničemu i svjesno ga se krši pod opravdanjem ''hitnoće i ozbiljnosti''. Napomenuo bih kako je 
zabrinjavajuće ovakvo funkcioniranje službi i gradskih tijela s obzirom na to da realno nije 
proglašeno izvanredno stanje, nismo u ratnom stanju, nismo imali potres kao prirodnu katastrofu i 
na svu sreću nemamo puno oboljelih. Ovako čovjek si samo može postaviti pitanje što bi tek bilo 
i kako bi sve funkcioniralo da imamo tisuće oboljelih i da je sustav u kolapsu? Nadam se da 
odgovor na to nećemo dobiti, ali ovo je situacija koja pokazuje da se i u ovakvoj koliko toliko 
kontroliranoj situaciji svjesno krše dokumenti koji bi po svojoj prirodi trebali donositi nekakav 
red u trenucima kaosa. Čemu onda uopće Poslovnik? Čemu onda uopće bilo kakvi zakoni, 
propisi, procedure, i sve ostalo, ako se očito poštuju u selektivnim trenucima“. 

Glasanje S.Gordić:  „ZA“  Odluku pod točkom 2. 
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Mirko Jurkić navodi u ime kluba HDZa da je u sporazumu neispravna deklinacija osobnih 
imena i prezimena potpisnika sporazuma u uvodnom dijelu (npr. Boris Miletić - zastupan po 
Borisu Miletiću). 
Glasanje M.Jurkić: „ZA“ Odluku pod toč.2. 
 
Petar Ćurić se u raspravi pod točkom 2. nije držao teme po prijedlogu akta, već je raspravljao o 
plaći gradonačelnika Grada Pule, uspoređujući je s plaćom gradonačelnika Grada Umaga, a u 
vezi njihovog odricanja od dijela plaće u određenom postotku zbog epidemioloških posljedica 
izazvanih COV19 virusom. Budući da rasprava vijećnika nije predmet točke dnevnog reda, 
predsjednik je ne prihvaća i primjedbe se ne unose u zapisnik. 
Glasanje P.Ćurić: - „ZA“  Odluku pod točkom 2. 
 
U odnosu na iznesene primjedbe u raspravi, očitujući se na navode vijećnika o kršenju 
Poslovnika, predsjednik Tiziano Sošić navodi da je način sazivanja 24. sjednice, kao i sadržaj 
odluke o kojoj će se raspravljati, pa i datum održavanja sjednice prethodno dogovoren sa 
predsjednicima svih klubova vijećnika u Gradskom vijeću te da je od njih dobio suglasnost za 
sazivanje sjednice radi donošenja važnih akata. Dogovoreno je da će predsjednici Klubova 
vijećnika odmah obavijestiti svoje vijećnike o svemu dogovorenom. Konkretno, kako su 
primjedbe istaknute od strane vijećnika Kluba SDP-HSU, to naglašavam da sam naprijed 
navedeno dogovorio sa predsjednicom Kluba SDP-HSU, Sanjom Radolović.  Prema tome, 
upravo je naprijed naznačenim dogovorom s predsjednicima Klubova vijećnika i vijećnicom 
Gordanom Čakić utvrđen način provedbe rasprave, izjašnjavanja kao i druge pojedinosti 
održavanja sjednice. Predsjednici Klubova vijećnika i vijećnica Gordana Čakić nisu imali 
primjedbe na način i rokove održavanja sjednice i to ni tijekom telefonskog razgovora niti u 
razdoblju do održavanja sjednice, uvažavajući osobite okolnosti u kojima se odvija sjednica 
Gradskog vijeća kao i nužnost da svi zajedno budemo operativno efikasni. 
Podsjećam, kako sam naveo i na 23. sjednici Gradskog vijeća, da se sličan način rada u ovim 
izvanrednim trenucima provodi i u Hrvatskom saboru gdje se rasprave provode po posebnoj 
proceduri usuglašenoj na razini klubova, a koja procedura nije propisana Poslovnikom Sabora. 
Naime, sjednice Hrvatskog sabora odvijaju se na način da po dva zastupnika od svakog Kluba 
zastupnika sudjeluju na raspravi. Takav dogovor se – analogno našem slučaju – temelji na 
dogovoru Predsjedništva Sabora s klubovima zastupnika u Hrvatskom saboru, na način koji nije 
propisan Poslovnikom Hrvatskog sabora, imajući u vidu posebne mjere opreza nužne za 
sprječavanje širenja pandemije virusa COVID 19. 
 
Vezano za primjedbe vijećnika Petra Ćurića koji se uključio u raspravu u pisanom obliku ističući  
svoje stavove s kojima je izašao iz teme, koja je predmet razmatranja po točki 2. dnevnog reda, 
pa primjedbe ne ulaze u zapisnik sjednice. 
 
 
 

Uvidom u sve pristigle obrasce za sudjelovanje i glasanje, Predsjednik Gradskog vijeća 
utvrđuje da je  
 

VIJEĆE sa 24 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

 
O D L U K U 
o osnivanju, ustrojstvu i djelokrugu zajedničke Koordinacije Stožera civilne zaštite  
na području Grada Pula-Pola, Grada Vodnjan-Dignano i Općine Ližnjan-Lisignano,  
Općine Medulin, Općine Svetvinčenat, Općine Fažana, Općine Marčana i Općine Barban 
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Predsjednik Gradskog  vijeća utvrđuje da je dnevni red iscrpljen te zaključuje 24. sjednicu 
Gradskog vijeća. 
 
 
 

SJEDNICA JE ZAKLJUČENA U 19:00 SATI 
 
 
 
 
 
KLASA:021-05/20-01/50 
URBROJ:      
Pula, 15.04.2020. 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
 
 
ZAPISNIK VODILA        PREDSJEDNIK 
Eva Barbir v.r.        Tiziano Sošić v.r. 


